
  

 

                                      

                                      PROCES-VERBAL, 

 
 Încheiat azi 19.12.2014  orele 1100 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
decembrie 2014 ,conform convocatorului înregistrat la nr.4516/15.12.2014 . 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local . 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă. 
 Este propus şi ales cu 10 voturi pentru dl.Vizonie Marian. 

Domnul preşedinte de şedinţă  prezintă ordinea de zi modificată pe care o 
supune spre aprobare. 
   1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 
  2.Proiect de hotărâre cu privire  la  reorganizarea reţelei şcolare pentru anul şcolar 
2015-2016. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Andronie Gabriela 
3.Proiect de hotărâre cu privire la la stabilire Regulament de organizare şi 
desfăşurare a concursului de ocupare a unui  post vacant sau temporar vacant 
corespunzator funcţiilor contractuale din cadrul  aparatului de specialitate al 
primarului şi din instituţiile şi serviciile publice de interes   local ale Consiliului 
Local Cungrea. 
                            Iniţiator:primar 
                            Raportează:Stancana Gheorghe 
4.Proiect de hotărâre cu privire la transformarea postului de paznic,guard în 
îngrijitor. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Stancana Gheorghe 
5. Proiect de hotărâre cu privire la trecerea suprafeţei de 16,5m2 teren intravilan din 
domeniul public al comunei Cungrea in domeniul privat al comunei Cungrea. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Andronie Gabriela 
6. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea planului de acţiuni sau lucrări de 
interes local pentru persoanele apte  de muncă  beneficiare de venit minim garantat  
pentru anul 2015. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Vlad Cosmin Marian 
7. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2014 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
8. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea executiei la data de 15.12.2014. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
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9. Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului Consiliului Local 
Cungrea in Consiliul de Administratie al  
    Scolii Gimnaziale Cungrea. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Niti Elena Madalina 
10.Raportul de activitate pe anul 2013 al domnului Vlad Cosmin Marian –consilier 
al primarului . 
11.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 
Dl.Niti :D-na secretar,propun ca raportul de activitate al consilierului 

personal sa fie scos de pe ordinea de zi. 
D-na secretar :Ordinea de zi poate fi modificată doar de către iniţiator.Mai 

mult decat atât,l-aţi avut la şedinţa de comisie. 
Toţi consilierii sunt de acord şi este scos raportul consilierului personal de pe 

ordinea de zi. 
 După aprobare ,se trece la prezentarea materialelor întocmite ,apoi se fac 
înscrieri la cuvânt. 

Dl.Tudosiea:Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâre,inclusiv cu 
desemnarea reprezentantului consiliului local în Consiliul de administraţie al şcolii. 

D-na jurist:Dl.primar a propus ca din partea primăriei să facă parte dl.Vlad 
Cosmin-Marian ,iar din partea consiliului local l-a propus pe dl.viceprimar,dar 
puteţi pune pe cine doriţi. 

D-na Dicu:Să propunem pe cineva din rândul nostru,nu pe dl.viceprimar! 
Dl.Nicolescu:Dl.primar a intrepretat greşit.Adresa e bună,dar tardivă. 
D-na Marica:În cadrul unităţii şcolare până acum nu a funcţionat un Consiliu 

de administraţie legal.  
Dl.Nicolescu:Voi face plângere penală pentru că toate hotărârile Consiliului 

de administraţie pe care le-aţi luat nu au fost valabile.Nu au fost pe ordinea de zi. 
D-na Marica:Domnule Nicolescu,aţi lăsat dezastru  la şcoală. O să solicit 

auditul. 
Dl.Nicolescu:Să faceţi cum trebuie pentru reprezentantul consiliului local. 
D-na Marica:Trebuie făcută o adresă din partea primăriei cu reprezentantul 

primarului şi hotărâre pentru reprezentantul consiliului local. 
Dl.Popa:Suntem la sfârşit de an şi vreau să fac o remarcă.Omul e cea mai 

superioară dintre fiinţe şi are capacitatea de a relaţiona între indivizi şi societate. 
Sunt de acord cu reţeaua şcolară,cu regulamentul pentru organizarea 

concursurilor pentru posturile vacante,cu încadrarea îngrijitorului,cu rectificarea 
bugetului şi cu execuţia.Cu terenul lui Popescu situaţia e veche.Am înteles că 
atunci când s-a vândut clădirea nu s-au ştiut mai multe amănunte.Trebuia plătit şi 
terenul aferent clădirii şi se termina treaba.Acum ,se trece terenul din domeniul 
public în privat ca să se poată vinde şi omul să intre în legalitate.Fiecare butic e 
benefic pentru că încadrează un om,aduce venit şi pentru stat şi oamenilor din 
comunitate.Să se intre în legalitate de urgenţă şi chiar şi cu terenul pe care-l 
solicită. 

Cu şcoala e adevărat că nu poate funcţiona fără Consiliu de 
administraţie.Anul trecut din necesitate am desemnat din partea consiliului local pe 
dl.Nicolescu,care era în incompatibilitate.Acelaşi lucru l-am făcut şi anul acesta  
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desemnând-o pe d-na Marica,care este şi profesor.Propun să-l scoatem de 
dl.viceprimar şi să-l desemnam pe dl.Săndulescu din partea consiliului local,iar pe 
dl.Stancana din partea primarului,dacă vrea. 

Ne văităm de bani,noi avem de unde lua şi nu-i luăm.Exista ataţia bani de 
recuperat şi nimeni nu vrea să se implice.Anul 2015 nu e electoral... 

Dl.Niţi:Îi rugam de cateva luni şi nu ne prezintă nimic. 
Dl.Popa:În prima şedinţă ,chiar şi extraordinară,să se prezinte consiliului 

local toţi contribuabilii care au restanţe până la 1 ianuarie,ca noi să analizăm 
familiile neputincioase,să le scoatem pe cele 10-15 cazuri,iar pentru ceilalţi să se 
facă calea legală,aducerea la cunoştinţă,somaţie şi pe cei cu sume mari să-i 
executam. Mai putem face tabele şi date la şeful de post,să-i oprească în trafic pe 
cei cu utilaje şi să le spună că nu au plătit impozitul de 4 ani şi dacă nu plăteşte să-i 
ridice permisul.Nu convine primăriei,dar trebuie instaurată o ordine.Mi-aş dori să 
nu mai văd consilieri cu arici între picioare care înţeapă parţile moi.Toţi avem un 
grad de cultură mai mare sau mai mic,de înţelegere.Cu răbdare,le luăm pe rând,ne 
exprimăm punctul de vedere fiecare şi se votează.Vreau sa –l citez pe Raţiu,care 
spunea:”mă bucur să-l văd pe adversarul meu că mă contrazice”  

Dl.Niţi:Vreau să ştiu dacă cele două şcoli au autorizaţie? 
D-na Marica:Întrebaţi-l pe domnul secretar al şcolii. 
Dl.Nicolescu:Doamna director nu a avut timp să se uite în hârtii? 
D-na Marica:Eu sunt director din 15 decembrie şi nu am avut timp ,pentru că 

am avut multe de rezolvat.Au venit unii pentru protecţia muncii de la o firmă 
pentru care trebuie să platim 7 milioane pe lună.Unitatea noastra are o comisie care 
are asemenea atribuţii şi nu văd de ce şcoala mai trebuie să suporte această sumă. 
S-a semnat un contract în dublu exemplar,dar pe cel de la şcoală nu l-am găsit. 

Nu suntem calificaţi pe funcţii,suntem cadre didactice.Dacă suntem într-o 
funcţie sau nu, zic să colaborăm.Dl.Nicolescu e supărat pe mine, de ce nu mai 
rămâne secretar.Eu îmi aleg echipa şi zic că cine munceşte să ia banii. 

Dl.Nicolescu:Vorbiţi din cărţi. 
D-na Marica:Vreau să ştiu ce s-a întâmplat cu tonele de fier vechi din 

atelierul de şcoală.Contabilul mi-a spus că sunt în evidenţă 22 de calculatoare.Când 
a venit d-na Preda director  nu a mai gasit decât o parte din ele.Se spune că aveţi 
centru de depanare la Piteşti si fiul dvs. vinde piese de calculator,de unde? 

Referitor la reţeaua şcolară se menţine Şcoala primară la Oteştii de Jos şi cea 
gimnazială de aici.Nu s-a ţinut cont de faptul că preşcolarii nu pot fi transportaţi cu 
microbuzul şcolar şi au fost aduşi la centru.Microbuzul e pentru şcolari nu pentru 
preşcolari. 

Dl.Stancana:Să facem grădiniţă în fiecare sat. 
D-na Marica:E vorba de cele două educatoare,iar de la anul dispare un post. 
Dl.Nicolescu:Cum le spui părinţilor că nu ai voie să-i transporţi cu 

microbuzul şcolar? 
Dl.Niţi:Vreau să ştiu dacă există autorizaţie de funcţionare sau nu? 
Dl.Nicolescu:Şcoala nouă nu putea fi pusă în funcţiune fără autorizaţie 

sanitară.Nu trebuie emisă anual. 
Dl.Niţi:Nu se mai pot face modificări?Nu cred că e definitivă.Cu Popescu ,e 

de pe vremea fostului primar Stancana.Fiecare primar în mandatul lui păstrează 
nişte oameni pentru voturi.Nu plăteşte impozit nici pe teren ,nici pe clădiri. 
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Dl.viceprimar iese din sala de şedinţe,după care revine şi spune: 
“Ai dreptate,nu a plătit.” 
Dl.Niţi:Mulţi se întreabă de ce stau în coasta lui Popescu. 
Dl.Stancana:Ai dreptate.Nimeni nu a ştiut ce trebuie făcut cu terenul de 

acolo.E singurul teren care era lângă drumul comunal,care se numea când DC 
25,când DC 35 şi la vremea respectivă nu ştiam ce să facem.Eu nu mai sunt primar 
de 8 ani,iar pe ăştia care au fost şi sunt,nu i-ai întrebat?Sunt dezamăgit ,şi din 
partea mea ai nota 10 că ai descoperit asta.Contabilitatea la noi e zero.Bugetul e 
gras şi mulg toţi din el.Au fost perioade când mergeam cu Tudorică prin sat să 
strângem bani la buget,că nu aveam nici de salarii.Acum e cel mai prost sector, 
avem un casier sufocat de activităţi şi un contabil,pe care dacă-l intrebi ceva,nu 
ştie. 

D-na contabil:Ce vreţi să spuneţi că nu fac nimic? 
Dl.Niţi:Nu am nimic cu Popescu,dar să intre în legalitate ca orice cetăţean.El 

de doi ani de zile s-a extins şi la casă şi la chioşc şi nu plăteşte nici acolo.Aici sunt 
banii noştri, să plătim toţi.Are o anexă şi în spatele primului chioşc.Sunt de acord 
să demoleze ,să-i dăm terenul ,să ia autorizaţie şi apoi să construiască din nou. 

D-na contabil:Nu putem angaja un operator de rol?In 2004 ,d-le Stancana 
câţi erau la contabilitate?Ce situaţii se făceau atunci şi ce situaţii se cer acum? 

Dl.Niţi:Se făceau din creion! 
D-na contabil:Şi pe ce salarii?Eu sunt sub salariul minim! 
Dl.Niţi:S-au luat cadourile ,cât au costat?Plăsuţa e cam subţire.Dl.primar nu 

ne-a spus nimic. 
D-na contabil:au fost prevăzuţi 10000 lei,pentru 200 de pachete. 
Dl.Niti:Să evaluăm o pungă. 
Dl.Stancana:Suntem pe ultima 100 şi energiile negative se ţin de noi.E 

revoltător ce se întâmplă.Îmi vine să-i fac statuie lui Neamţu că a descoperit o 
minune ,pe care nu credeam că se mai poate întampla.Am mai găsit păduri,teren 
lipsă,dar clădiri vândute şi neimpuse nu credeam.Sunt puţini salariaţi,dar au fost şi 
mulţi şi tot aşa a mers treaba.Zici că sunt subalterni care-şi fac datoria.Ca fost 
conducător, pot spune că atunci nu ştiam de ce nu merge treaba.Nu suntem puşi pe 
viaţă în funcţii,dar sunt subalterni care te termină.Dacă se face un control pentru 
rău-platnici o să o încurcăm.Avem noroc cu sacul de bani,care vine de la petrol,cu 
restul proiectelor sunt de acord. 

D-na contabil:Nu putem angaja un operator de rol? 
Dl.Popa:Ce trebuie modificat ca să putem angaja? 
D-na contabil:Să ne spuna doamna secretar! 
D-na secretar:Ca să putem face angajări,trebuie să ne încadrăm în nivelul 

maxim de cheltuieli de personal alocat anual de Guvern.Aici sunt incluşi asistenţii 
persoanali,învaăţământul şi administraţia.Acest nivel,nu poate fi majorat.Posturile 
vacante nu au fost niciodată bugetate,deci nu sunt posibilităţi de angajare,pentru ca 
aceşti bani nu au fost prevăzuţi în buget. 

D-na contabil:Nu este adevarat!Nu s-a facut un plan de ocupare a funcţiilor 
în care să se spună cum se vor ocupa posturile. 

Dl.Stancana:Sunt probleme interne,care se vor putea rezolva.Sunt termeni pe 
care nu i-am înţeles nici eu,dar dvs..Problema e că, legat de şcoală am un semn 
mare de întrebare.Anual ni se micşorează efectivele şi nu ştiu cum am putea  
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convinge părinţii să nu ducă copiii la oraă.Avem două şcoli finanţate prin Banca 
Mondială şi o să punem în curând două lacăte pe ele.Avem două microbuze şi unul 
stă pe brânci. 

Dl.Popa:Stă pe brânci cel reparat,şi încă cu bani mulţi. 
Dl.Niţi:Unde se fac reparaţiile? 
Dl.Stancana:S-ar putea ca la anul să dispară şi Oteştii de Jos şi să rămânem 

doar cu şcoala de centru. 
Dl.Nicolescu:La anul nu,că se vor face două clase cu dublu simultan 1-3 si 2-

4,fără grădiniţă.Există o şansă dacă primăria,consiliul local pot să susţină financiar 
diferenţa.Va fi foarte greu să avem o singură grădiniţă pe comună. 

Dl.Stancana:Să ne unim forţele şi să mai convingem părinţi. 
E bine că se angajează îngrijitor.Legat de terenul ăla e bine să terminăm cât 

mai repede şi să se intre în legalitate.Cred că nu a ştiut nici el că nu are terenul.A 
crezut ca intra în clădire. 

Dl.Niţi:Da,dar putea s-o impună. 
Dl.Stancana:Cel mai grav e cu rău-platnicii.O să luam lista ,şi cu ajutorul 

dvs.să încercăm să diminuîm valorile. 
D-na contabil:Curtea de Conturi a găsit multe restanţe. 
Dl.Nicolescu: Afişaţi lista cu rău-platnicii. 
D-na contabil:Trebuia să se facă titluri executorii şi să nu li se mai elibereze 

adeverinţele  de care au nevoie, până nu achită măcar o parte din impozit. 
D-na secretar:Nu se poate.Este  abuz în serviciu. 
D-na contabil:Avem jurist, de ce nu se ocupă de executări? 
D-na jurist:Înainte de a face executări,trebuie să te adresezi la ITM să vezi 

dacă persoana respectivă realizează venturi salariale, sau la Casa de Pensii, să se 
facă poprire. 

Dl.Stancana:E stabilit în lege,nu suntem ca  la piaţă.Ceva s-a întamplat de nu 
funcţionează sectoarele.Dacă nu merg toate rotiţele ,nu merge treaba bine.Îmi cer 
scuze pentru arici,dar ţinând cont că vin sărbatorile vă urez Crăciun fericit! 

Dl.Săndulescu:Au fost multe proiecte de hotărâre,unele au fost dezbătute pe 
un ton mai ridicat,dar să mai calmăm lucrurile şi să tragem poveţe.Un om  învaţă 
din greşeli şi poate ulterior să lucreze corect.Cu reţeaua şcolară sunt de acord.De 
îngrijitor e nevoie pentru că poate rezolva mai multe probleme începând de la 
curaţenia in interior,exterior,mai e corespondenţa, telefonul,faxul.Să se înceapa cât 
mai repede  procedura de concurs pentru ocuparea acestui post. 

Vreau ca atunci când se face construcţia viitorului buget să ne ântrunim toate 
comisiile şi să punem în dicuţie toate cheltuielile ce urmează să se facă,fie 
cheltuieli de personal,fie cheluieli materiale.Aşa înţelegem fiecare ce conţine 
bugetul,dacă e nevoie să angăjam personal la impozite şi taxe.Un lucru am 
remarcat, nu există funcţionalitate între compartimente pentru că primarul nu ştie 
să vă organizeze.Nu trebuie să fiţi miraţi pentru că această disfuncţionalitate o simt 
şi oamenii şi votul lor în viitor o să fie negativ.Aceste disfuncţionalităţi să le 
corectaţi de urgenţă,să exisea comunicare între compartmentul impozite şi taxe,cu 
juristul,secretarul şi celelalte compartimente,să nu mai asistăm la asemenea 
discutii. Consiliul local a fost destul de înţelegător şi a aprobat tot ce aţi dorit.Acest 
buget pe care trebuie să-l adoptăm trebuie să fie de austeritate.Am  încărcat bugetul 
cu cheltuieli numeroase şi investitii care au stors bugetul local:biserici,reparaţii  
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microbuz,maşină nouă şi s-au dus miliardele .Noul mandat e pe acelaşi calapod ca 
şi cel trecut.Se putea face 1 km de asfalt, beton.. .Activitatea unui primar se vede 
din 4 in 4 ani.Referitor la teren să se facă un raport din partea compartimentului 
juridic şi unul din partea urbanismului în concordanţă cu legea.Cei din mandatul 
trecut,ţineţi minte când în şedinţele de comisii luam carioca şi făceam trimiteri pe 
lege?Şi acum vreau să se procedeze la fel.E vorba de mai mulţi factori pentru 
emiterea autorizaţiei de construire şi în cazul nostru se emite de către arhitectul şef. 
Sunt de acord cu restul proiectelor de hotărâre şi vreau să vă urez Sărbători fericite! 
 Se supun la vot proiectele de hotărâre: 
    1.Alegerea preşedintelui de şedinţă-10 voturi pentru. 
          2.Proiect de hotărâre cu privire  la  reorganizarea reţelei şcolare pentru anul 
şcolar 2015-2016-10 voturi pentru,d-na Marica nu poate participa. 
          3.Proiect de hotărâre cu privire la la stabilire Regulament de organizare şi 
desfăşurare a concursului de ocupare a unui  post vacant sau temporar vacant 
corespunzator funcţiilor contractuale din cadrul  aparatului de specialitate al 
primarului şi din instituţiile şi serviciile publice de interes   local ale Consiliului 
Local Cungrea-11 voturi pentru. 

4.Proiect de hotărâre cu privire la transformarea postului de paznic,guard în 
îngrijitor-11 voturi pentru. 

5. Proiect de hotărâre cu privire la trecerea suprafeţei de 16,5m2 teren 
intravilan din domeniul public al comunei Cungrea in domeniul privat al comunei 
Cungrea-11 voturi pentru. 

6. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea planului de acţiuni sau lucrări 
de interes local pentru persoanele apte  de muncă  beneficiare de venit minim 
garantat  pentru anul 2015-11 voturi pentru. 

7. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2014-
11 voturi pentru. 

8. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea executiei la data de 15.12.2014- 
11 voturi pentru.                                 

9. Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului Consiliului 
Local Cungrea în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale Cungrea-10 
voturi pentru dl.Săndulescu. 

Dl.Stancana:Propun ca la şedinţa de buget să participe şi Tudosiea şi d-na 
Dicu. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 

                     Preşedinte,                                Secretar, 

             Marian VIZONIE                        Gabriela ANDRONIE 


